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                                                  PROTOKÓŁ  NR    25/08

Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 20. 10.2008r.
 Początek posiedzenia godz.  16.00 , zakończenie 18.30 

Obecni Członkowie Komisji :

1.Anna Klepacz -  
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -
4.Tadeusz  Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:   
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 

 1.Burmistrz Miasta-M. Górecki
 2.Skarbnik Urzędu Miejskiego- M. Ławer
 3.Przewodniczący Rady Miasta-Tadeusz Cwynar

Porządek obrad  

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
    transportowych na  rok 2009 .

4. Rozpatrzenie pisma Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 
    Pożarnych RP w Jeleniej Górze w sprawie ujęcia pomocy finansowej w budżecie Miasta 
    na rok 2009 w kwocie 1,500 zł. na realizację zadania ”Edukacja dzieci i młodzieży w
    zakresie organizacji szkoleń i zawodów dla Ochotniczych Straży Pożarnych powiatu   
    jeleniogórskiego”.

 5.Rozpatrzenie pisma Rzymskokatolickiej Parafii NMP w Kowarach w sprawie wyrażenia 
    zgody na  przesunięcia środków finansowych przewidzianych w budżecie w roku 2008 na 
    remont Kaplicy św. Anny, na bardziej pilne prace remontowe Kościoła NMP, a głównie  
    dachu  przy bocznym wejściu  i naprawy balkonika wokół wieży kościelnej.

  6.Rozpatrzenie pisma Zespołu Ludowego„ Kowarskie Wrzosy” z prośbą o dotację na rok
     2009 w kwocie 15.tys. zł.

  7. Omówienie zmian w budżecie miasta na rok 2008.

  8.Sprawy różne   
Ad1.i 2  
     Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych i dokonała otwarcia posiedzenia .



     Przestawiła  porządek  obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
 Ad3.
       Pan Skarbnik omówił Obwieszczenie Ministra Finansów z dnia 13 października 2008r. w 
       sprawie stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w roku2009,w  
       sprawie górnych stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2009 r. z dnia 29 lipca 
       2008r,  także Komunikat Prezesa GUS z dnia 15lipca 2008r. w sprawie wskaźnika cen 
       towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu roku 2008,który mówi, że ceny towarów i   
       usług konsumpcyjnych w I półroczu 2008r. w stosunku do I półrocza 2007r. wzrosły o  
       4,2%.  W związku z powyższym Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
       zakładającej wzrost stawek podatku od środków transportowych w roku 2009 o 4,2%
       co spowoduje  przychody w przyszłorocznym budżecie o ponad 80 tys. zł.
 Ad4.
     Po przedstawieniu pisma organizacji pozarządowej tj. Zarządu Oddziału Powiatowego  
     Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Jeleniej Górze Pan Skarbnik zaznaczył ,że 
     nie ma podstaw prawnych do przekazania dotacji ,ponadto mamy wiele zadań z tego
     obszaru m.in. musimy utrzymać własną Ochotniczą Straż  Pożarną. Komisja 
     zaproponowała, aby MSR w ramach swojego budżetu włączył się do  realizacji 
     powyższego zadania  tj.” Edukacja dzieci młodzieży w zakresie ochrony   
     przeciwpożarowej oraz  organizacja szkolenia i zawodów dla  Ochotniczych Straży   
     Pożarnej powiatu  jeleniogórskiego”.
Ad5.
   W sprawie pisma Rzymskokatolickiej Parafii NMP w Kowarach Pan Skarbnik, zauważył ,
    że nie ma przeciwwskazań do pozytywnego załatwienia powyższej prośby jednakże 
    O. Proboszcz musi przedłożyć odpowiednie  dokumenty. Został o tym poinformowany.
    Spełnienie tego warunku umożliwi wykorzystanie środków finansowych przeznaczonych 
    na ochronę zabytków w tegorocznym budżecie. 
Ad6.
    W sprawie pisma Zespołu „Kowarskie Wrzosy” Pan Skarbnik zwrócił uwagę ,że Zespół 
    funkcjonuje w strukturze MOK w związku z powyższym o wysokości dotacji może 
    decydować Pan Dyr. Kaliński. Decyzję w tej sprawie powinien podjąć przy planowaniu 
    własnego budżetu. Pan Skarbnik ponadto zwrócił uwagę ,że Zespół korzysta nie tylko z 
    pomocy finansowej miasta, ale również w innej w postaci np. darmowego lokalu, energii,
    obsługi itp. Podkreślił też, że budynek MOK  wymaga poważnych środków na remont
    dachu ,ogrzewania, wymiany okien - trzeba zastanowić się jak rozwiązać te
    potrzeby. Komisja uznała słuszność argumentów Pana Skarbnika, ale podkreśliła ,że jeśli
    chcemy , aby Zespół dalej się rozwijał, pomoc finansowa miasta jest niezbędna.
    Zdecydowano o potrzebie dalszych rozmów z dyr. MOK  i podjęcie wspólnej decyzji. 
Ad7.
     Przy omawianiu zmian w budżecie omówiono Projekt Uchwały Nr XXXI/08 dotyczącej  
     limitów na wieloletnie programy inwestycyjne realizowane w latach 2008-2011
     Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
     Omówiono również Projekt Uchwały Nr XXXII/08 w zakresie wzrostu dochodów jak 
     zmian w wydatkach. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 Ad8.
     Po wyczerpaniu porządku obrad  zakończono posiedzenie Komisji.

  Protokołowała                            Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Planowania
G. Pohoska
               

 


